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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 29.03.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Horvath Zoltan care a fost ales preşedinte 

de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.24/2012 adoptată prin votul 
deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului preşedintelui de şedinŃă este 
de 2 luni. 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 16 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Culcea Tudorel, Chiş Şerban Ana Aurelia, Dan Nicolae 
Robert, HepuŃ Teodor, Vasilescu Tatiana. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃa din data de  29 februarie 2012.” 

 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 29 
februarie 2012. InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara a avut, în schimb, obiecŃii cu privire la 
legalitatea următoarelor hotărâri: 

- Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.271/2011 privind 
propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deŃinători ai 
construcŃiilor. Motivul, chiar dacă la data încheierii contractului de vânzare cumpărare exista o 
suprafaŃă mai mare de 100-200- 250mp, se atribuie prin ordinul prefectului, doar pentru cât există în 
decizia comitetului executiv, al consiliului popular din acea vreme. 

- Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.10/2012 privind 
propunerea de trecere a unui teren, aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în proprietatea privată a actualilor deŃinători ai 
construcŃiilor. A fost calculată incorect cota de 1/24. 

- Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.12/2012 privind 
aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă 
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de 4803 mp, având categoria de folosinŃă fâneaŃă, situat în extravilanul municipiului  Hunedoara, 
înscris în CF 64177 Hunedoara, nr. cadastral 64177 din proprietatea Statului Român în proprietatea  
privată a municipiului Hunedoara. Deşi în cartea funciară, apare categoria de fâneaŃă, pe acest 
teren există mai multe construcŃii, care au fost vândute de către exploatarea minieră Teliuc, după 
încetarea activităŃii către o persoană fizică. Aceste construcŃii sunt răspândite pe această suprafaŃă 
de 4803 mp. Ori, pentru dânşii, zic că nu se aplică prevederile Legii 18, art. 26 şi  36, ci un anumit 
art. 28 din Normele Metodologice. Adică trebuie să faci inventarul tuturor zonelor de acest gen, 
ceeea ce implică cheltuieli foarte mari, ca să poŃi obŃine titlu de proprietate pin ordinal prefectului. 

Celelalte hotărâri pe care dvs. le aveŃi pentru revocare, abrogare sunt ca urmare a 
precizărilor primate de la ANRMAT şi a autosesizării compartimentelor de specialitate din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului.  

Procesul verbal al şedinŃei anterioare, din data de 29 februarie 2012, care a fost pus în 
timp util la dispoziŃia consilierilor, a fost semnat de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinŃei anterioare, se supune aprobării Consiliului local.” 
 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate de către cei 16 consilieri prezenŃi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ordinea de zi este cea prezentată.” 

Dl. Horvath Zoltan:  
„Am o propunere, pentru completarea ordinii de zi, în urma referatului prezentat de 

compartimentul de specialitate, propun întocmirea unui proiect de hotărâre privind constituirea ca 
parte civilă a consiliului local, pentru dosarul 117/P/2011.” 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se adoptă cu 11 voturi „pentru” şi 5 
voturi „abŃineri” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Aldea Ana Maria, Drăgoescu Mihai şi Fărcaş 
Bianca). 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ToŃi aŃi citit acest referat?” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acest punct va fi introdus pe ordinea de zi, după punctul 39. Colegii, în pauză o să 

întocmească un nou proiect de hotărâre, ca urmare a prezentării acestui referat. Ordinea de zi va fi 
renumerotată în mod corespunzător. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se d ă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea  Hotărârii 
Consiliului Local nr.229/2011 privind  stabilirea impozitelor şi taxelor locale, pe anul 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.47/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea  Hotărârii Consiliului 
Local nr.230/2011 privind  stabilirea taxelor şi tarifelor pentru utilizarea spaŃiilor cu altă destinaŃie 
decât locuinŃă şi pentru folosirea terenurilor aflate în administrarea Consiliului Local şi a altor 
instituŃii publice aflate în subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
                     -  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.48/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea organizării şi desfăşurării în 
municipiul Hunedoara a FESTIVALULUI INTERNAłIONAL „OPERA NIGHTS”, în perioada 7-15 
iulie 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
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- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.49/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 
18.000 lei în vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor din Hunedoara, 
precum şi a reprezentanŃilor Primăriei şi ai Consiliului Local la „ GALA DE DANS 
INTERNAłIONAL”, eveniment care se va desfăşura la Argenteuil - FranŃa, în luna mai 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.50/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1600 lei din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea achiziŃionării unui număr de 49 de tricouri 
inscripŃionate, necesare desfăşurării concursului „Run for Life”, organizat de AsociaŃia Antidrog 
„Alege ViaŃa”.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.51/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de până la 5.000 lei, din 
bugetul local,  pentru acoperirea  unor cheltuieli care urmează a fi efectuate cu prilejul sărbătoririi 
"Zilei internaŃionale a Romilor 2012".                  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Am un amendament. Consider că suma este derizorie pentru un astfel de eveniment, 

propun ca suma de 5000 lei să fie de până la 10000 lei?” 
Se supune la vot amendamentul dl. Farcaş. Amendamentul întruneşte 6 voturi „pentru” 

(Cazan Florin, Apostolescu Dan, Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, BobouŃanu Dan) 
2 voturi „împotrivă” (Drăgoescu Mihai, Demeter Ilie) şi 8 voturi „împotrivă”. Amanedamentul nu a fost 
adoptat. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.52/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de până la 4.200 lei, din 
bugetul local,  pentru acoperirea unor cheltuieli efectuate cu ocazia vizitei unei delegații din orașul 
înfrățit Szombathely. 
                     -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabi 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.53/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.54/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind numirea doamnei Pascaru Amalia in funcŃia de 
conducere de Director, gr. II, clasa de salarizare 72 la Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, 
Târgurilor si Oboarelor. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  

                     Hotărârea nr.55/2012 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind numirea doamnei Manasiea Iuliana Senica in 
funcŃia de conducere de Director, gr. II, clasa de salarizare 89 la Unitatea de Asistenta Medico-
Sociala Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.56/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acŃiuni şi de lucrări de 
interes local pentru repartizarea orelor de muncă persoanelor majore apte de muncă din familiile 
beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2012. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.57/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei la 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.189/2009 pentru aprobarea Contractului 
de atribuire in gestiune delegată şi a Caietului de sarcini  a serviciului  de transport în regim de taxi. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                     Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.58/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea prelungirii duratei contractului de 
delegare a serviciului public de salubrizare – pachet 5 – dezinsecŃie, dezinfecŃie, deratizare pe raza 
municipiului Hunedoara   nr.27907/18.06.2007.                  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Vroiam să pun şi eu o întrebare. Doar DDChim-ul deŃine monopol în acest judeŃ?”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Pe cine întrebaŃi?” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„…deci îi mărim contractul prin acest  act adiŃional cu încă doi ani de zile.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„..nu se măreşte contractul, le prelungim…” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„..le prelungim contractul..ca să-şi amortizeze investiŃiile iniŃiale.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..dar întrebarea dvs. era dacă ei deŃin…” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„…. O altă societate….nu se poate face o licitaŃie, nu se poate face ceva?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ Ei au câştigat la licitaŃie…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Contractul expiră în iunie 2012. Corect ar fi să se ducă la bun sfârşi acest contract, 

după care să se scoată la licitaŃie, şi dacă câştigă iar ei…” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Să-şi acopere cheltuielile iniŃiale, prin creşteri excesive a tarifelor, mie nu mi se pare 

corect…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…dl. consilieri, legea le permite să solicite prelungirea cu 6 luni înaintea expirării 

contractului, clauză care este cuprinsă în contract. Noi am pus pe ordinea de zi, cererea lor. Dacă 
nu puneam pe ordinea de zi, nu respectam legea, intram în alte abateri, şi eram buni de plată.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. hotărâŃi dacă se prelungeşte sau nu. Eu nu ştiu să vă răspund dacă ei deŃin 

monopol în judeŃ.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Aldea Ana Maria şi 

BobouŃanu Dan). 
 Art.1-3 se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Aldea Ana Maria şi 

BobouŃanu Dan). 
                     Art.4 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.59/2012 se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Aldea Ana 
Maria şi BobouŃanu Dan). 

 
A părăsit sala de şedin Ńă dl. Bobou Ńanu Dan, num ărul consilierilor locali prezen Ńi 

la şedin Ńă este de 15 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului minim al redevenŃei datorate 
pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. Bălcescu, nr.1, et.1, 
cam. 5 şi 6, concesionat conform H.G.884/2004 privind concesionarea unor spaŃii cu destinaŃia de 
cabinete medicale. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedin Ńă dl. Bobou Ńanu Dan, num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este de 16 în momentul de fa Ńă. 
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Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
  Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de negociere a 

nivelului redevenŃei pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. 
Bălcescu, nr.1, et.1, cam. 5 şi 6, a constatat următoarele: 

 
 -  Ovidiu Marius Hada – primar 16 voturi “pentru”; 
-  Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate 16 voturi “pentru” 
- Harangus Angela - inspector Biroul Impozite şi Taxe locale, persoane juridice, concesiuni, 

disciplină contractuală 16 voturi “pentru”; 
-  Ion Maria - inspector Biroul Impozite şi Taxe locale, persoane juridice, concesiuni, disciplină 

contractuală 16 voturi “pentru”;  
 -  Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, persoane juridice, concesiuni, 

disciplină contractuală  16 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea negocierii nivelului redevenŃei pentru 
spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. Bălcescu, nr.1, et.1, cam. 5 şi 6, 
este următoarea: 
 
-  Ovidiu Marius Hada – primar; 
-  Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate; 
- Harangus Angela - inspector Biroul Impozite şi Taxe locale, persoane juridice, concesiuni, 

disciplină contractuală   
-  Ion Maria - inspector Biroul Impozite şi Taxe locale, persoane juridice, concesiuni, disciplină 

contractuală    
 -  Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, persoane juridice, concesiuni, 

disciplină contractuală   
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea negocierii nivelului redevenŃei pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical 
situat în Hunedoara, str. N. Bălcescu, nr.1, et.1, cam. 5 şi 6, a constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar 16 voturi “pentru”; 
-  Toma Anamaria - consilier juridic Serviciului administraŃie publică locală, juridic, contencios, 

elaborare documente consiliu local si autoritate tutelară 16 voturi “pentru”; 
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În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea negocierii 
nivelului redevenŃei pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. 
Bălcescu, nr.1, et.1, cam. 5 şi 6, sunt următorii: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar 
-  Toma Anamaria - consilier juridic Serviciului administraŃie publică locală, juridic, 

contencios, elaborare documente consiliu local si autoritate tutelară. 
 

A părăsit sala de şedin Ńă dl. Apostolecu Dan, num ărul consilierilor locali 
prezen Ńi la şedin Ńă este de 15 în momentul de fa Ńă. 

 
Art.3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.60/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedin Ńă dl. Apostolecu Dan, num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este de 16 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor 
terenuri în suprafaŃă de 9,01 mp şi 3,00 mp situate în  Municipiului Hunedoara, str. Bicaz , nr.2, 
Hala Obor, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi a unor mese situate în Municipiului 
Hunedoara, str. Bicaz  nr.2, PiaŃa Obor. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
                     Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea unor terenuri în suprafaŃă de 9,01 mp şi 
3,00 mp situate în  Municipiului Hunedoara, str. Bicaz , nr.2, Hala Obor, aflat în domeniul public al 
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municipiului Hunedoara şi a unor mese situate în Municipiului Hunedoara, str. Bicaz  nr.2, PiaŃa 
Obor, a constatat următoarele: 

 
Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                                                                                                                                                                                                                                     

Oboarelor – preşedinte 16  voturi “pentru” 
 Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru 16 voturi “pentru” 
 Ponta Cristina – inspector specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor – 

membru 16 voturi “pentru” 
 Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, Autoritate 

Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 16 voturi “pentru” 
Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – membru 

16 voturi “pentru”; 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice 

pentru închirierea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 
 

Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                                                                                                                                                                 
Oboarelor – preşedinte 

 Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru; 
 Ponta Cristina – inspector specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 

Oboarelor – membru; 
 Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 

membru. 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea terenurilor 
menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
- Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial–membru 16 voturi “pentru”; 
- Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 16 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 16 voturi “pentru”; 
 - Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 

membru 16 voturi “pentru”; 
În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea terenurilor menŃionate mai sus, sunt următorii: 
 

- Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
 - Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
 - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
 - Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 

membru. 
 

Art.6-9 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.61/2012 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
spaŃiu în suprafaŃă de 150,0 mp situat la parterul pavilionului B – magazii, aflat în incinta fostei 
cazărmi 3130 Hunedoara, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
                     În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Propun un amendament, preŃul de pornire al licitaŃiei să nu fie de 2 lei, acesta este 

pentru închiriere de tonete, acesta este un spaŃiu construit, care are şi utilităŃi şi propun ca preŃul de 
pornire al licitaŃiei să fie de 3 euro/mp/an.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dna consilier, îmi spune că acel preŃ este stabilit printr-o hotărâre de consiliu.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Bun, se propune un amendament.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dacă există o hotărâre de consiliu în care sunt prevăzute preŃurile, la taxe şi 

impozite. Se poate face amendament?…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu se poate. Pentru modificarea celeilalte hotărâri, trebuie proiect de hotărâre” 
 
Dl Demeter Ilie:  
„Toate taxele şi impozitele şi chiriile se stabileşte în luna decembrie pentru tot anul…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…mă gândesc că se poate propune o majorare, el nu a fost închiriat până acum, 

pentru spaŃiul acesta se propune majorarea chiriei.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…s-a stabilit printr-o hotărâre anterioară…”  
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…şi tot consiliul local poate modifica…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „…dacă se modifică preŃul, preŃul acela se va aplica la toate celelalte închirieri din 

zona respectivă…” 
 



13 
 

Dl Gyorfi Jeno:  
„Trebuie să o revocăm pe cea din decembrie şi să aprobăm alta, nu se poate.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Cred că preŃurile trebuie stabilite la fiecare închiriere în parte atunci când se 

negociază, când se solicită o închiriere.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Asta este preŃ de pornire, dl. consilier.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„O să se ajungă la 300 de lei…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…este suma minimă, care sa stabilit prin hotărârea aprobată în decembrie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…colegul dvs. poate să dea 100 de lei/mp, a mai dat…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…nu contează…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…poate să vină liniştit, îi primim la primărie…mă refeream la un coleg al dvs. care a 

dat 100 de lei /mp, şi e bine venit…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…s-a pornit cu 2 lei în centrul oraşului, acesta este deasupra târgului de porci…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…ştiu unde este, este un spaŃiu…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„..ce a mai rămas din el. Dl. preşedinte nu poate fi un amendament, ar trebui să luăm 

pauză să facem proiect de hotărâre, dar nu a propus înainte de a se aproba ordinea de zi.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Titlul hotărârii : se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” ( Baloşin Nicolae) 
Art.1-2 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” ( Baloşin Nicolae) 

 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea  unui spaŃiu în suprafaŃă de 150,0 mp situat la 
parterul pavilionului B – magazii, aflat în incinta fostei cazărmi 3130 Hunedoara, aflat în domeniul 
public al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 -  Ovidiu Marius Hada – primar  - preşedinte 15 voturi “pentru”;                 
 - Popa Aurelia - Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate –  membru 15 voturi 

“pentru”; 
 -  Hărănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 
concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru 15 voturi “pentru”; 
  -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 15 voturi “pentru”; 
  - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 

închirieri, disciplină contractuală - membru 15 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice menŃionate mai sus, este următoarea: 
           -  Ovidiu Marius Hada – primar  - preşedinte;                  
           - Popa Aurelia - Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate –      membru; 
          -  Hărănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 

concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru 
           -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
           - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 

concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, a constatat 
următoarele: 

 
            -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 15 voturi  “pentru” 
            -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru 

rezervă 15 voturi  “pentru” 
            - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios 

– membru rezervă 15 voturi  “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, sunt următorii: 

 
              -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă;  
            -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru 

rezervă; 
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            - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios 
– membru rezervă; 

 
A părăsit sala de şedin Ńă dl. Bobou Ńanu Dan, num ărul consilierilor locali prezen Ńi 

la şedin Ńă este de 15 în momentul de fa Ńă. 
 
Art.4-6 se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” ( Baloşin Nicolae) 
Hotărârea nr.62/2012 se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” ( Baloşin 

Nicolae) 
A sosit în sala de şedin Ńă dl. Bobou Ńanu Dan, num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este de 16 în momentul de fa Ńă. 
 

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unor 
terenuri, în suprafaŃă de 7,0 mp fiecare, aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara pentru 
amplasare chioşcuri comercializare îngheŃată. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Apostolecu Dan:  
„Aş avea un amendament de spus, de la 3 ani să fie la 1 an, nu se ştie ce se întâmplă 

de la un an la altul.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…deci la art.1 aliniatul 2 dl. consilier propune durata închirierii să fie de un an.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Acelaşi lucru vroiam să spun şi eu, atunci renunŃ, dacă s-a făcut deja amendamentul.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl consilieri Apostolescu. Amendamentul întruneşte 9 

voturi „pentru”, 3 voturi „împotrivă” (Demeter Ilie, Aldea Ana Maria, GoghiŃă Daniel) şi 4 voturi 
„abŃineri” (NeamŃiu Ioan, Zuberecz Richard, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan). Amendamentul nu a 
fost adoptat. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii nu a fost aprobat, întruneşte 12 voturi „pentru” şi 4 voturi „abŃinere”         
( Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Drăgoescu Mihai). Având în vedere că titlul 
hotărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe, la votarea articolelor şi a hotărârii. 

La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  prin licitaŃie publică  
a  terenului în suprafaŃă de  763,0 mp situat în str. Batiz nr. 4A din municipiul Hunedoara, înregistrat 
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în C.F. Hunedoara nr. 61732,  nr. cadastral 61732, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Propun un amendament de la 0,04 să fie de 3 euro mp. Am mai avut pe Trandafirilor, 

dacă nu mă înşel, pe care tot aşa am pornit licitaŃia de la 3 euro, şi durata concesiunii să fie pe 9 
ani.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„De ce 9 şi nu 5 ani?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…se supune la vot, dacă trece bine, dacă nu, nu…eu propun doar amendamentul cu 

3 euro.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„PuneŃi şi un amendament, de la 49 de ani la 5 ani.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Baloşin Nicolae. Amendamentul 

întruneşte 13 voturi „pentru” şi 3 voturi „abŃineri” (Demeter Ilie, Fărcaş Bianca, Drăgoescu Mihai.) 
Amendamentul nu a fost adoptat. 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Apostolescu. Amendamentul întruneşte 8 
voturi „pentru” , 2 voturi „împotrivă” (NeamŃiu Ioan, Aldea Ana Maria) şi 6 voturi „abŃineri” (Demeter 
Ilie, Fărcaş Bianca, Drăgoescu Mihai, BobouŃanu Dan, Horvath Zoltan, GoghiŃă Daniel). 
Amendamentul nu a fost adoptat. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Titlul hotărârii : nu a fost aprobat, întruneşte 7 voturi „pentru” ( NeamŃiu, Ioan, 
Zuberecz Richard, GoghiŃă Daniel, BobouŃanu Dan, Demeter Ilie, Aldea Ana Maria, Farcaş Bianca) 
şi 9 voturi „abŃinere”.  

Având în vedere că titlul hotărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe, la 
votarea articolelor şi a hotărârii. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  comasării a două  imobile 
proprietate privată a municipiului Hunedoara  situate în str. Prutului nr.6A din municipiul Hunedoara.                 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.63/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinŃă gratuită  Episcopiei 
Devei şi Hunedoarei  a  unor terenuri proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în 
intravilanul municipiului pentru construirea unor biserici ortodoxe. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau doar să menŃionez că în nota de fundamentare au fost puse acele cerere…au 

fost menŃionate persoanele care nu  au fost de acord cu amplasarea bisericilor. Sugestia mea este 
să votaŃi pentru.” 
 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„O scurtă sugestie. Am discutat la comisia juridică de ieri şi cu dl. Dragotă. Am reŃinut 

că sunt nenumărate informări şi consultări cu publicul, sa urmat calea legală pentru a informa 
cetăŃenii municipiului Hunedoara în legătură cu amplasarea acestor amplasamente. S-au primit 
nenumărate sesizări. Aceste sesizări au fost primite şi de către noi, ca şi consilieri locali. Aş dori, ca 
să se elimine orice dubiu cu privire la necesitatea construirii acestor biserici, să facem o informare 
mai amplă cu privire la acest proiect pe care îl avem pe ordinea de zi, să maximizăm informaŃia 
către cetăŃeni, ca nu cumva să ne trezim că ei nu au fost informaŃi suficient. Pentru aceasta i-am 
sugerat dl. Dragotă să ia legătura cu asociaŃiile de proprietari şi informarea respectivă să fie făcută 
la asociaŃii în colaborare cu aceştia. La fiecare să fie lipit câte un afiş, o scurtă informare cu privire 
la acest proiect, aşa cum face Apa Prod. Atunci fiecare cetăŃean poate fi informat prin aceste 
anunŃuri, să nu se trezească după aceea şi să spună că de ce se amplasează în cartierul lor biserici 
şi îi trezeşte dimineaŃa, ştiŃi că tot felul de probleme pot apărea. Doresc o maximizarea a informaŃiei 
astfel încât fiecare cetăŃean al municipiului Hunedoara să poată fi informat, nu mi se pare suficient, 
televiziunea, internetul…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…sugestia dvs. este să ..ce să se facă astăzi?...” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…să se pună afişe la fiecare bloc…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…am căzut de comun acord, ca împreună cu asociaŃia de proprietari, aveŃi aici biroul 

respectiv, să le cereŃi să facă aceste afişe la cele 600 de blocuri, şi cetăŃeanul citeşte… dacă are 
vreo nelămurire…vine şi spune că este de acord, sau că nu…” 



18 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Dl. primar a întrebat foarte clar, să amânăm acest proiect, până se termină…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…azi nu se aprobă construirea de biserici. Construirea de biserici se va face în urma 

autorizaŃiei, în urma proiectelor care va fi consultată cu cetăŃenii. Azi, consiliul local doar donează 
aceste terenuri episcopiei Devei şi Hunedoarei, pentru construirea bisericilor. Dar construirea 
bisericilor poate să înceapă în următorii 10 ani. 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secreatar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„..cu tot respectul, nu-l donează, îl dă în folosinŃă gratuită. Terenul rămâne în 

proprietatea municipiului Hunedoara.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Da, am greşit.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„...am observat nr. destul de mare, de contestaŃii, de păreri, împotrivă…bănuiesc că 

vor veni şi alŃi cetăŃeni care vor fi pentru …şi atunci această informare amplă a acestui proiect foarte 
bun, de altfel, putem să fim şi noi, cumva acoperiŃi….” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
„eu aş dori ca la asociaŃiile de proprietari să fim invitaŃi şi noi, în calitate de consilieri 

pe cartiere…lumea nu este informată. La mine în cartier, eu de cartierul meu vorvesc, lumea nu 
este mulŃumită. Ei percep că se va construi, nu că este doar un proiect, pe unii îi deranjează. Acolo 
vreau săli de sport, vreau altceva. Mi-aş dori mai degrabă o sală de sport sau altceva. E bine ca la 
şcoala 11 să fie sală de sport.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Aş dori, dacă este legal, să punem tot ca şi amendament, sau ca şi completare şi la 

titlu şi la art.1… privind aprobarea dării în folosinŃă gratuită  Episcopiei Devei şi Hunedoarei – fără 
schimbarea destinaŃiei  … peste 3-4 ani de zile poate să vină să ceară schimbarea destinaŃiei şi să 
facă altceva. AscultaŃi ce spun eu…poate să facă în faŃă bisness  sau altceva, am mai văzut treburi 
din astea…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Cazan Florin:  
„Cine schimbă destinaŃia?” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Poate să facă şi fără acordul nostru.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În titlu hotărârii scrie clar, pentru construirea unor biserici ortodoxe. Proiectul nu poate 

fi modificat decât cu acordul consiliului local. În nici o conjunctură nu pot să modifice fără aprobarea 
consiliului.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Am înŃeles. Retrag amendamentul.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii nu a fost aprobat, întruneşte 11 voturi „pentru”( Cazan Florin, 

Apostolescu Dan, NeamŃiu Ioan, Zuberecz Richard, GoghiŃă Daniel, Baloşin Nicolae, Munteanu 
Gigi, Farcaş Ladislau, BobouŃanu Dan, Aldea Ana Maria, Demeter Ilie), un votur ”împotrivă” 
(Drăgoescu Mihai) şi 4 voturi „abŃineri”(Gyofi Jeno, Fărcaş Bianca, Horvath Zoltan, Şoş Iosif).  

Având în vedere că titlul hotărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe, la 
votarea articolelor şi a hotărârii. 

 
A părăsit sala de şedin Ńă dl. Farca ş Ladislau, num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este de 15 în momentul de fa Ńă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilieri, vreau să vă întreb, nu neapărat trebuie să rămână în procesul verbal, aŃi 

putea să-mi spuneŃi mie care este motivaŃia?” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„…am luat pulsul cetăŃenilor…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…deci dvs. sunteŃi împotriva… dării în folosinŃă….” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„…nu sunt împotrivă, m-am abŃinut…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. puteŃi să spuneŃi cetăŃenilor din oraş că v-aŃi abŃinut, votul dvs. de abŃinere, este 

un vot împotrivă dării acestor terenuri episcopiei. Este clar, dl. consilier, puteŃi să-i spuneŃi copiilor 
din clasa a VII-a, că abŃinându-vă, nu aŃi votat împotrivă…aŃi votat împotrivă.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Este votul meu…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AveŃi dreptate. După şedinŃă dacă cineva poate să-mi explice mie, de ce astăzi, cei 

care v-aŃi abŃinut, adică cei care aŃi votat împotriva dării terenurilor pentru episcopie, eu, atât, am 
dorinŃa asta.” 

 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
„Mi se pare că este un exces, în momentul de faŃă…să se mai construiască încă 6 

biserici, şi bisericile existente probabil că nu vor mai avea enoriaşi…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, faptul că dvs. consideraŃi că este un exces de biserici, aceasta trebuia să 

o spuneŃi episcopiei…., dvs. mi-aŃi spus punctul dvs. de vedere. La cererea episcopiei, care a făcut 
un sondaj în municipiul Hunedoara, au considerat cp aceste biserici de cartier sunt benefice 
enoriaşilor episcopiei Devei şi Hunedoarei, au propus acest lucru. Noi am găsit locaŃiile în cartierele 
în care dânşii au considerat că ar trebui să construiască biserici. Să nu credeŃi că episcopia Devei şi 
Hunedoarei va putea să construiască 6 biserici, şi vor începe toate în următorii ani…” 

 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
„Probabil că vor începe, cum a început şi biserica care s-a finalizat cu implicaŃii destul 

de mari din partea unor oameni de afaceri şi, mă rog….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Părerea mea este, dl. consilieri, că nu noi trebuie să stabilim când să se facă aceste 

biserici, şi dacă sunt necesare…” 
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
„Dar putem să nu fim de acord cu dânşii…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. puteŃi să nu fiŃi de acord, dvs. nu aŃi fi de acord cu darea în folosinŃă gratuită a 

terenurilor…” 
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
„Eu nu am fost de acord cu darea în folosinŃă a terenurilor pentru construirea de 

biserici.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În nici un caz, dl. consilieri, pe acele locuri care au fost date, nu se vor putea construi 

săli de sport, cum sugera dl. consilier.” 
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
„Bisericile care sunt, eu cred că sunt suficiente…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar nu cred că este competenŃa noastră să stabilim suficienŃa bisericilor…nu cred că 

dvs. aveŃi competenŃa să stabiliŃi numărul bisericilor care sunt necesare. Dacă episcopia a decis că 
sunt necesare mai multe biserici, în opinia mea… Episcopia a spus aşa, sunt pensionari care ar dori 
o biserică în cartier, o biserică mică, aceste biserici, în nici un caz nu o să fie de mărimea catedralei 
de lângă Primărie. Vor fi biserici de mărimi mici, de câte 100-150 de enoriaşi. Să stabilim noi, 
consiliul local, că sunt prea multe biserici, părerea mea este că v-aŃi cam depăşit atribuŃiile. Dvs., 
azi aŃi spus că nu sunteŃi de acord cu darea în folosinŃă a terenurilor, iar eu asta chiar nu o înŃeleg.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea punerii la dispoziŃia proiectului 
„Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul Hunedoara”  a unor terenuri 
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proprietate publică a municipiului Hunedoara, necesare pentru construirea/extinderea/reabilitarea 
noilor investiŃii aferente acestuia. 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.64/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedin Ńă dl. Farca ş Ladislau, num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este de 16 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea planului urbanistic de detaliu „StaŃie 
automată de distribuŃie carburanŃi„ situată în parcarea hipermarketului Kaufland, str. Avram Iancu 
nr. 9A, municipiul Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Munteanu Gigi:  
„Voi fi foarte scurt, acest punct a mai fost pe ordinea de zi, aŃi văzut părerea noastră, 

s-au făcut toate discuŃiile, eu vreau doar să motiveze poziŃia dl. consilieri care vor avea poziŃia alta 
decât cea favorabilă. Cred că discuŃiile au fost făcute, nu are rost să mai prelungim discuŃia, mai 
avem mult de parcurs. MulŃumesc.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilieri, dacă această societate depune în fiecare lună o cerere, noi ca şi 

instituŃie avem obligaŃia să o prezentăm în faŃa dvs.. Noi o să-l prezentăm de câte ori ne cere, asta 
este.” 

 
Titlul hotărârii nu a fost aprobat, întruneşte 5 voturi „pentru”( Horvath Zoltan, NeamŃiu 

Ioan, GoghiŃă Daniel, Gyofi Jeno,  Demeter Ilie), un vot ”împotrivă” (Aldea Ana Maria) şi 10 voturi 
„abŃineri”( Fărcaş Bianca, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan,Zuberecz Richard, Baloşin 
Nicolae, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Drăgoescu Mihai, BobouŃanu Dan).  

Având în vedere că titlul hotărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe, la 
votarea articolelor şi a hotărârii. 
 

La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu 
JudeŃul Hunedoara în vederea constituirii AsociaŃiei de Dezvoltare Intercomunitară “Serviciul 
JudeŃean pentru Ocrotirea Animalelor fără Stăpân”. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Mie mi se pare o idee foarte bună, aş propune ca această asociaŃie să-şi înceapă 

activitatea cât mai repede posibil, Ńinând cont că sunt foarte multe probleme, cel puŃin în 
Hunedoara, legate de aceşti câini fără stăpâni.” 

 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Vroiam să întreb de ce numai anumite localităŃi sunt cuprinse în acest proiect. De 

exemplu nu am văzut Deva. Care este procentul nostru, procentul contribuŃiei municipiului 
Hunedoara.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AŃi citit documentaŃia? În urma şedinŃei Consiliului JudeŃean din 23.03.2012, s-a 

constituit juridic această asociaŃie nonguvernamentală. Consiliului JudeŃean este iniŃiatorul, în urma 
unui proiect care, noi municipiul Hunedoara am vrut să-l demarăm…s-a constituit această asociaŃie, 
noi suntem membrii. Probabil că Deva a refuzat să fie membru al acestei asociaŃii, eu mi-am dat cu 
părerea aici, nu ştiu…. În esenŃă se poate da o hotărâre de Consiliul JudeŃean cu obligativitatea 
fiecărui municipiu să aibă un sistem de protecŃia animalelor fără stăpân, iar Deva va trebui să facă 
pe fonduri proprii. Deva are un adăpost de 50 de câini….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.65/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului încheiat între 
Municipiul Hunedoara, Inspectoratul Şcolar al JudeŃului Hunedoara şi AsociaŃia Antidrog „Alege 
ViaŃa” Hunedoara, în vederea realizării proiectului „Sunt artist şi pot să zbor”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.66/2012 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul Hunedoara 
şi AsociaŃia Culturală DevART Deva, în vederea organizării şi desfăşurării, în incinta Muzeului 
„Castelul Corvinilor” Hunedoara, a FESTIVALULUI INTERNAłIONAL „OPERA NIGHTS”, în 
perioada 7-15 iulie 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş vrea să-mi spună şi mie cineva care ştie, cine este DevART, este societate sau 

nonprofit?” 
 
Reprezentant DevART:  
“Este o asociaŃie nonguvernamentală, asociaŃie cultural, şi anul trecut am fost tot noi.” 
 
Dna Fărcaş Bianca : 
“łinând cont că anul trecut a fost un real succes, merită să fie şi anul acesta.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.67/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării  la  Programul de 
stimulare a înnoirii Parcului auto naŃional. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.68/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  pentru abrogarea Hotărârii  Consiliului Local  nr. 
27/2012 privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice pe anul 2012.                  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Voi fi foarte scurt, având în vedere ordinea de zi foarte încărcată. Vreau să-i 

mulŃumesc pe această cale dl. primar că cel puŃin ascultă de indicaŃiile A.N.R.M.A.P.-ului, dacă de 
ale noastre nu…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De unde ştiŃi de cine am ascultat? Că pe mine nu m-aŃi întrebat.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„E foarte simplu… am primit de la A.N.R.M.A.P răspunsul pe care l-am avut la ordinea 

de zi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, de unde ştiŃi că am primit răspunsul? Dvs. nu m-aŃi întrebat, sunt în 

viaŃă, puteaŃi să mă întrebaŃi…” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Eu am în faŃă răspunsul…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Tema era aceeaşi, nu am nimic cu dl. primar…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar nici dânsul nu are…. Ce treabă să aibă? M-a rugat să-l las în consiliu, că-i trebuie 

salariu, l-am lăsat.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„…nu cred că are de-a face cu ordinea de zi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… dar am voie să vorbesc, nu?” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Dacă dvs. credeŃi că are, putem să dezvoltăm problema…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…haideŃi să o dezvoltăm, vreŃi?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…..vroiam ca şeful de compartiment să ne explice un pic motivaŃia acestui gest, dat 

fiind faptul că au fost discuŃii pe tema asta şi la aprobarea hotărârii nr. 27/2012, şi vroiam să ne 
spună motivul pentru care se abrogă această hotărâre.” 

 
Dna Bucur Lilica:  
„Noi am primit o adresă de la Autoritatea NaŃională de Reglementare a AchiziŃiilor 

Publice, din care rezultă că nu este obligatoriu ca planul anual de achiziŃii să treacă prin consiliul 
local. El se aprobă de către conducătorul autorităŃii, respectiv primarul.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Asta am propus noi data trecută, am avut discuŃii o jumătate de oră pe această 

temă…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Este vorba despre o adresă pe care A.N.R.M.A.P. a dat-o în întreaga Ńară, toate 

consiliile din judeŃul Hunedoara au aprobat prin hotărâre de consiliu, fiind aceste discuŃii la nivelul 
întregii Ńări, mi se pare că doar Iaşiul a aprobat prin dispoziŃia primarului. A.N.R.M.A.P-ul, la fel ca şi 
alte autorităŃi a trimis adrese pentru uniformizarea procedurii.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dl. consilier Apostolescu mă întreba, îi spuneam, şi nu trebuia să-şi mai dea cu 

părerea neinformat în consiliu…” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„…răspunsul este pe jumătate…răspunsul A.N.R.M.A.P-ului, nu este numai atât cât 

ne-a spus domnişoara, este mult mai amplu…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… vă mulŃumesc…” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.69/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii  Consiliului Local  nr. 
28/2012 privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice pe anul 2012 al UnităŃii de 
AsistenŃă Medico Socială. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
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- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Aş dori, ca şi o completare la ce a spus dl. secretar, la răspunsul A.N.R.M.A.P-ului 

care spune şi cine are voie să elaboreze şi să rectifice un plan de achiziŃii anual, ceea ce nu ni s-a 
spus de către dl. secretar.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.70/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii  Consiliului Local  nr. 
29/2012 privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice pe anul 2012 al Căminul pentru 
Persoane Vârstnice. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.71/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru abrogarea art. 3 al  Hotărârii Consiliului Local 
nr. 163/2011 privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate în Municipiul Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.72/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru abrogarea art. 1 al  Hotărârii Consiliului Local 
nr. 208/2011 privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate în Municipiul Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
                 -   d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.73/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
275/2011 privind aprobarea vânzării unor locuinŃe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi.                
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.74/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.271/2011 privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor.    

              
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.75/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 34 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.10/2012 privind propunerea de trecere a unui teren, aflat în proprietatea 
Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în proprietatea 
privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.76/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 35 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr.12/2012 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea în  
Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă de 4803 mp, având categoria de folosinŃă fâneaŃă, situat în 
extravilanul municipiului  Hunedoara, înscris în CF 64177 Hunedoara, nr.cadastral 64177 din 
proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Am o specificare, dacă am pierdut startul la proiectul de hotărâre nr.27, o să spun 

acum la sfârşit. Din câte îmi aduc aminte este prima şedinŃă de consiliu local, de când sunt 
consilieră, în care avem atâtea proiecte de hotărâre abrogate sau revocate, în total 10 azi. În altă 
ordine de idei, după câte îmi aduc aminte Legea nr. 215, nu spunea că trebuie să fim toŃi jurişti ca 
să ştim ce abrogăm, şi nu pot să nu-mi exprim bucuria că există o Prefectură care pur şi simplu dă 
verdictul dacă temeiul hotărârii este legal sau nu. MulŃumesc.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Doar trei hotărâri adoptate au fost revocate ca urmare a adreselor Prefecturii. Restul 

ca urmare a autosesizării compartimentelor de specialitate, şi dacă aŃi citit rapoartele 
compartimentelor de specialitate…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…traduceŃi-ne un pic…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…în ce sens?” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„…autosesizarea compartimentului care a iniŃiat un proiect de hotărâre, care…şi după 

aceea ne roagă să revocăm. Cum se numeşte asta, ca să nu spun o prostie, că dvs. nu sunteŃi în 
campanie, noi dacă am numi-o s-ar interpreta…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„La planurile de achiziŃie, v-am explicat. La locuinŃe, una refuză categoric…” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„…nu, la planul de achiziŃii, v-am explicat noi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, nu se schimba nici o dată la explicaŃiile dvs.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, nu vă supăraŃi…” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„… dar nu mă supăr…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„S-a modificat în urma adresei primite…” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Solicitată de către cine?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu a fost solicitată de nimeni…că nu a primit-o numai Hunedoara.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Vă spun eu atunci, să ştiŃi că eu am solicitat-o, aveŃi pe înregistrare, şi în procesul 

verbal din şedinŃa respectivă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier…şi în Timiş şi în alte judeŃe…tot dvs. aŃi solicitat?” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Nu. Recunosc pe acolo nu am fost.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„ La locuinŃe, una, refuză chiriaşul de aşi lua locuinŃa în primire. Iar la una, datorită 

declaraŃiei date, care nu corespunde cu realitatea…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…şi asta cu fâneaŃa, pe care o susŃinea dl. Dragotă, de i se terminase aerul, la un 

moment dat, de trebuia să-i dăm apă…, cât de pertinentă este această hotărâre…” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

Dl. Munteanu Gigi:  
„..despre ea nu spuneŃi nimic, dar lăsaŃi, haideŃi să trecem…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… dar eu nu am ştiut asta, dl. consilier. Dl. Dragotă a făcut ce?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… serios, dacă dvs. aveŃi ceva, de făcut o reclamaŃie împotriva colegului meu, o faceŃi 

în scris, iar eu va trebui să iau măsuri. Dacă vorbim numai aşa, fără să luăm măsuri. Dacă dânsul 
continuă să facă aceleaşi lucruri şi noi tot o să revocăm la hotărâri, avem o problemă…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„..poate nici eu nu m-am exprimat clar, nu aş vrea să dau loc de interpretări, dar când 

susŃii cu foarte mult entuziasm o cauză, şi foarte multă motivaŃie, ca şi suporterii de fotbal, la un 
moment dat te ia valul, atât. Această senzaŃie am avut-o…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… dacă consideraŃi c l-a luat valul pe dl. Dragotă…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl. consilieri, omul acesta, pur şi simplu a fost păcălit de vânzător. Vânzătorul fiind o 

societate comercială…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…dl. secretar, pur şi simplu ne-a păcălit pe noi cu entuziasmul lui…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…nu,…am dat o grămadă de bani pe acele construcŃii, şi noi nu avem soluŃii, fiindcă 

nu era întăbulat nici cu construcŃiile nici cu terenul…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…îmi pare rău pentru investitor, îmi pare rău…dar uitaŃi la ce situaŃie se ajunge…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Da. „ 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.77/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 36 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.78/2012 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 37 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la 
Contractul de concesiune nr.31/01.08.2011, având ca părŃi Municipiul Hunedoara şi S.C. „DRAM 
TAXI” SRL. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 

 
 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:      
„În loc de DRAM este DARAM, a fost o greşeală de redactare.” 
                                           
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.79/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 38 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin licitaŃie publică  a 
unor parcele de teren aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea S.C. 
Parc Industrial SRL Hunedoara.   

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 
                       1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
                     2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 

3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

concesionării  prin licitaŃie publică  a unor parcele de teren aflate în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara şi în administrarea S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara  LOT 1 A - 5400 MP, înscris din 
CF nr. 62394, nr. cad. 62394; LOT 1  – 5800 MP, înscris în CF nr. 765N, nr. cad. 2259;LOT 2 – 
7737 MP, înscris în CF nr. 766, nr. cad 2260;LOT 3 – 7263 MP, înscris în CF nr. 768N, nr. cad. 
2261;LOT 4 – 8800 MP, înscris în CF nr. 767N, nr. cad. 2262;LOT 11 – 3171 MP, înscris în CF nr. 
776N, nr. cad. 2269;LOT 24 – 2700 MP, înscris în CF nr. 789N, nr. cad. 2282;LOT 28 – 2500 MP, 
înscris în CF nr. 793N, nr. cad. 2286;LOT 34 – 7497 MP, înscris în CF nr. 799N, nr. cad. 2292;LOT 
36  – 10313,92 MP, înscris în CF nr. 1942/4, nr. cad. 2323/12, a constatat următoarele: 
 
Ovidiu Marius Hada – Primar Municipiul Hunedoara – preşedinte 15 voturi “pentru”   
Cazan Florin – consilier local – membru 15 voturi “pentru”   
Bîndea Marcel Mircea – referent superior Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate – membru 15 voturi 

“pentru”   
Şutac Maria – consilier juridic – membru 15 voturi “pentru”   
Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru 15 voturi “pentru”   
Şăucă Ştefan – director AdministraŃia FinanŃelor Publice Hunedoara – membru 15 voturi “pentru”   
Nimu Ioan – Şef Birou InvestiŃii – membru 15 voturi “pentru”   

 
Dl. Demeter Ilie nu s-a prezentat la vot. 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea concesionării  prin licitaŃie publică  a 

parcelelor de teren, menŃionate mai sus, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara, este următoarea: 
 
            Ovidiu Marius Hada – Primar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
             Cazan Florin – consilier local - membru; 
             Bîndea Marcel Mircea – referent superior Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate – membru; 
             Şutac Maria – consilier juridic – membru; 
             Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru; 
             Şăucă Ştefan – director AdministraŃia FinanŃelor Publice Hunedoara – membru; 
             Nimu Ioan – Şef Birou InvestiŃii – membru. 

 
Art.7-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.80/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 39 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii ca parte civilă în dosarul 
penal nr. 117/P/2011 al DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie – Serviciul Teritorial Alba-Iulia. 
                 -   d-lui Horvath Zoltan care prezintă Nota de fundamentare. 
 

 Dl. Horvath Zoltan:  
 „Ne atenŃionează că trebuie să ne constituim parte civilă în acest dosar.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu zice că trebuie, dar putem să ne constituim.” 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Prevederile legale ne obligă să ne constituim parte civilă. Acuma, dacă nu trece, 

fiecare votează după conştiinŃă, şi pe urmă merge şi dă extemporal la Alba-Iulia.” 
 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Aş întreba compartimentul economic dacă suma specificată la articolul 1 este notată 

ca lipsă în gestiune, dacă figurează ca lipsă în gestiune?.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie să vă spun. Acea sumă este în adresa trimisă de....” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „....nu, eu am întrebat altceva. Am întrebat ceva foarte scurt şi la obiect, dacă în 

contabilitate este specificată lipsa acestei sume.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, ascultaŃi-mă. Contabilitatea nu stabileşte un eventual prejudiciu.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Curtea de Conturi ar fi trebui să stabilească, sau un expert contabil.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nici în celelalte dosare nu s-a dovedit, nici de expertul contabil….” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Rămân la aceeaşi întrebare. Există un prejudiciu în actele contabile ale Primăriei, 

raportat la suma din articolul 1?” 
 

Dl. Zuberecz Richard:  
 „Pe ce bază s-a făcut sesizarea?” 
 



34 
 

 Dl. Apostolescu Dan:  
 „Există ca prejudiciu înregistrate în actele contabile ale Primăriei?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnilor consilieri, această cerere a DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie nu stabileşte 

vinovăŃia cuiva, ci doar spun treaba aceasta, că aceasta este suma.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Deci mai repet o dată întrebarea pentru compartimentul de specialitate, care nu este 

momentan prezent în sala de şedinŃă, suma specificată la articolul 1 este înregistrată în actele 
contabile a unităŃii, adică a Primăriei? Este o întrebare simplă.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Cred că obiectul anchetei nu este faptul că au fost luaŃi bani din contabilitate, deci ei 

nu lipsesc. Cred că se referă la legalitatea unor plăŃi, dacă ele au fost făcute în mod legal sau nu. 
Deci plăŃile s-au făcut, cred că se verifică dacă ele sunt făcute în mod legal.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
 „Se anchetează o faptă penală.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Când se va constata în instanŃă dacă a fost legal sau nu, atunci se va stabili şi 

prejudiciul.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Şi dacă va fi o sumă lipsă, atunci acea sumă va fi constituită parte civilă.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Subpunctul 2 de la articolul 1 exact asta spune.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Tot nu am primit un răspuns.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Contabilitatea nu are cum să vă dea acest răspuns, domnule consilier.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Dar cine? AchiziŃiile?” 
 
Dl. Cazan Florin:  
 „Poate să spună că nu există, că nu are înregistrată nici o lipsă financiară cu referire 

la actele şi faptele din urmă cu 3 ani.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Contabilitatea, în şedinŃa următoare.....” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Domnule consilier Demeter, contabilitatea înregistrează pe baza unor acte ca 

instanŃa să poată să stabilească sumele.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Această hotărâre nu stabileşte lipsa banilor din contabilitate.” 
 
Dl. Cazan Florin:  
 „Noi la momentul acesta ştim dacă suntem prejudiciaŃi sau nu? Ştim sau nu ştim? Nu 

ştim.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nici la celelalte nu s-a stabilit.” 
 
Dl. Cazan Florin:  
 „Noi sesizăm Parchetul în momentul în care ştim că avem un prejudiciu.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule primar, am şi eu o întrebare. Aici, compartimentul de specialitate spune că, 

prin săvârşirea unei infracŃiuni s-a produs o pagubă unei dintre unităŃile la care se referă articolul 
145....” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Unde scrie domnule consilier, în nota de fundamentare? Atunci pe domnul consilier 

Horvath să-l întrebaŃi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „MulŃumesc. Unitatea păgubită, adică Municipiul Hunedoara, este obligată să 

sesizeze de îndată organul de urmărire penală....” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „....când va şti că există un prejudiciu.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dumneavoastră aŃi sesizat organul de urmărire penală?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu este nota mea de fundamentare domnule consilier.” 
 
Dl. Cazan Florin:  
 „Tocmai pentru că nu ştim dacă suntem prejudiciaŃi sau nu.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Nu noi am sesizat organul de urmărire penală. Organul de urmărire penală a fost 

sesizat de către Curtea de Conturi cu o sumă anume. Acest dosar este disjuns din alt dosar mai 
mare, procurorul a scris această sumă în urma evaluării dosarului de către expertul lor.” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Atunci ar trebui să figureze şi în actele contabile ale Primăriei.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Ce să figureze domnule consilier?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Cazan Florin:  
 „Nu avem nici o expertiză financiar-contabilă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnilor consilieri, în instanŃă se cere expertiza contabilă făcută de un expert cerut 

de către instanŃă, sau stabilit de către instanŃă, după care se stabileşte dacă este făcut un prejudiciu 
sau nu, nu contabilitatea instituŃiei stabileşte aşa ceva, ci expertiza contabilă făcută .....” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Sesizarea este făcută de către Municipiul Hunedoara sau nu?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu, este făcută de către Curtea de Conturi” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Este textul de lege, domnule consilier, dumneavoastră puteŃi să le interpretaŃi cum 

doriŃi.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Scrie nu că poate, că este obligat.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Da, este obligat.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Şi atunci nu este obligat?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Din moment ce D.N.A.-ul mă sesizează, sesizează Consiliul Local, că nu pe mine mă 

sesizează.” 
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Dl. Apostolescu Dan:  
 „Deci era o întrebare, pentru că nu toŃi suntem jurişti sau avocaŃi. Dacă era pe achiziŃii 

vă spuneam.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Dosarul este disjuns pentru altceva, pentru o perioadă a anumitor contracte…” 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Iar în articolul 1 punctul 2 este menŃionat clar că, Consiliul local îşi rezervă dreptul de 

a modifica suma menŃionată în funcŃie de prejudiciul stabilit de instanŃă.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii Titlul hotărârii nu a fost aprobat, întruneşte 12 voturi „pentru” şi 4 voturi 

„abŃineri”( Cazan Florin, Fărcaş Bianca, Apostolescu Dan , Drăgoescu Mihai).  
Având în vedere că titlul hotărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe, la 

votarea articolelor şi a hotărârii. 
 

La punctul 40 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.04.2012 – 31.05.2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu îl propun pe domnul consilier Gyorfi Jeno, pentru că acuma a învăŃat multe de la 

dumneavoastră.” 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Eu o propun pe doamna consilier Aldea Ana Maria” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Sunt două propuneri, se supun amândouă la vot.” 
 
Se votează prima propunere, domnul consilier Gyorfi Jeno: 
 
    Pentru  – Cazan Florin, Apostolescu Dan, NeamŃiu Ioan, Zuberecz Richard, GoghiŃă 

Daniel, Şoş Iosif, Munteanu Gigi, Baloşin Nicolae, Farcaş Ladislau, Drăgoescu Mihai, Gyorfi Jeno, 
Fărcaş Bianca. 

   Împotriv ă – Horvath Zoltan, Demeter Ilie, BobouŃanu Dan, Aldea Ana Maria. 
 
Se votează a doua propunere, doamna consilier Aldea Ana Maria: 

                     Doamna consilier Aldea Ana Maria a fost aleasă preşedinte de şedinŃă pentru 
perioada 01.04.2012 – 31.05.2012, cu unanimitatea de voturi a celor 16 consilieri locali prezenŃi.  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.79/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 41 al ordinii de zi – Raport privind Complexul Comercial Dunărea aflat în 

componenŃa Serviciului Public Administrarea PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor din municipiul 
Hunedoara. 
 

 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Voi fi foarte, foarte scurt. Şi la şedinŃa trecută când s-a discutat rentabilitatea acestui 

spaŃiu eu am propus serviciului de specialitate, dacă există interes, am ocazia să fac un serviciu 
gratuit, să punem solicitarea noastră de a închiria, de a rentabiliza acest spaŃiu, pe un site 
internaŃional, probabil că la nivel naŃional există interes, fiind foarte mare, nu ne costă nimic, decât 
în situaŃia în care se materializează ceva. Pentru asta aş avea nevoie de nişte date şi vreau să le 
solicit cu caracter oficial, nişte schiŃe şi câteva date legate de spaŃiu.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă referiŃi la planul amplasamentului? Deci toate acele spaŃii pot fi eliberate în 

eventualitatea în care un....” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „...şi câteva cuvinte care trebuie puse pe site-ul acela, poate găsim un investitor.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Putem să-l punem pe site-ul Primăriei, nu este nici o problemă. Am rugat-o pe colega 

mea să facă acest raport, pentru că dacă-mi aduc bine aminte domnul consilier BobouŃanu a cerut o 
părere informată a serviciului. Aceasta este propunerea dânşilor. Putem să considerăm şi 
propunerea dumneavoastră şi a celorlalŃi domni consilieri, nu este nici o problemă. ”   

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu am vrut să se ia act de intenŃie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc. Mai sunt alte propuneri? În principiu, aŃi fi de acord cu propunerea 

doamnei director, până la o eventuală închiriere totală a acelui spaŃiu, dacă s-ar găsi, adică de 
reducerea a timpului de funcŃionare?”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „În principiu eu sunt de acord cu ideea aceasta, pentru că este o metodă de a 

optimiza, cât de cât, ceea ce este acolo, nu este o ideea rea, nefiind vorba de.....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „...dar nu este o soluŃie permanentă, trebuie să recunoaştem.”   
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Este o soluŃie de moment, şi nu trebuie validată de către Consiliul local, ci doar am 

fost informaŃi. E ce se poate face mai mult în momentul acesta, e foarte bine.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc domnule consilier.”   
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
 „Dar care este diferenŃa dintre cheltuielile pe perioada în care piaŃa este deschisă şi 

perioada pe care este închisă?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă referiŃi în eventualitatea în care s-ar închide de tot?”   
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
 „Nu, în eventualitatea în care timpul de funcŃionare se restrânge.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Una, s-ar reduce numărul persoanelor salariate de acolo, de asemenea iluminatul cu 

siguranŃă va fi redus, căldura se reduce, sunt câteva cheltuieli, dar poate să vă facă o evaluare 
dacă doriŃi.”  

 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
 „În mare.” 
 
 Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dar va fi estimativă oricum, pentru că neavând un precedent n-am putea şti. Astăzi 

putem să raportăm doar cheltuielile la zi, pe noapte, dar cam atât.”   
 

Punctul 42 al ordinii de zi  – Diverse 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Este o firmă de taxi chiar lângă Casa de Cultură, nu are nici un W.C. ecologic acolo. 

Trec copiii de la şcoală şi acei taximetrişti îşi fac nevoile acolo lângă gard.” 
        

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci s-a convenit cu sindicatul lor sau asociaŃia taximetriştilor că se pun în două 

locaŃii, iar ei vor folosi acele W.C.-uri. Nu se va putea pune un W.C. ecologic la fiecare staŃie de 
taxi.” 

  
Dl. Şoş Iosif:  
 „Dar ei îşi fac acolo, eu îi urmăresc....” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. Şoş Iosif:  
„....pentru că trec pe acolo.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, daŃi telefon la PoliŃia locală şi ei vor fi amendaŃi. HaideŃi să vorbim 

atunci, credeŃi că ar trebui taximetriştii de pe Bulevardul Dacia din faŃă de la farmacie, chiar la 
intersecŃie cu strada Bucegi, să meargă după gard? Gardul e numai la 45 de centimetri de maşina 
lor.” 

  
Dl. Şoş Iosif:  
 „Nu mi se pare normal.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Faptul că sunt tufe lângă şcoală sau acolo nu înseamnă că au voie să facă.” 
  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Nu li se poate impune să-şi monteze W.C.-uri?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, pe domeniul public, noi, dumneavoastră, chiar credeŃi-mă, dacă-i 

punem acolo, de ce să nu-i punem şi în faŃă la farmacie, la toate staŃiile? Adică să nu credeŃi că el 
se cantonează şi stă la taxi acolo 24 de ore, el funcŃionează, poate să meargă la un W.C. S-a 
convenit cu dânşii, chiar nu se pot pune W.C.-uri unde opresc ei, că dacă opreşte unde nu este 
staŃie.....” 

  
Dl. Şoş Iosif:  
 „Dar chiar este staŃie, şi chiar stau 6-7 taxiuri într-una acolo.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Întrebarea mea pentru dumneavoastră este de ce să punem numai acolo şi nu şi în 

altă parte?” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu propun altceva, să asfaltăm în jurul staŃiilor de taxi, şi atunci o să le fie ruşine.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Chiar nu mi se pare normal ca acolo la Paraclisul de pe Bulevardul Dacia li s-au pus 

două W.C.-uri ecologice chiar lateral. Chiar m-am gândit, clădirea aceea chiar nu are W.C.?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Unde?” 
 

Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „La Sfântul Spiridon. E pentru femei şi bărbaŃi.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Era mai greu pentru doamnele care merg acolo să folosească, dacă trebuiau să 

meargă.” 
  

Dl. Şoş Iosif:  
„În interiorul clădirii nu există?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Chiar nu ştiu.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Acelea chiar sunt în mijlocul oraşului.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, daŃi-mi voie. Un taximetrist are posibilitatea, şi revin din nou, s-a 

convenit cu dânşii ca ei să meargă la acele W.C.-uri postate, de exemplu este lângă Kaufland, au 
cerut acolo, s-a convenit, dar cei care merg la acea biserică e complicat să o ia la fugă pe stradă 
până la Kaufland.” 

  
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă există grup sanitar în acea clădire nu cunosc, e o proprietate privată, dar  s-a 

considerat că este necesar să fie două W.C.-uri ecologice acolo pentru că merge foarte multă lume, 
şi chiar dacă nu este estetic, este benefic.” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Putea să le pună lângă gard unde nu le vedea nimeni. Aici unde este staŃie de taxi, 

nu era chiar lângă stradă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, doar pentru că acei taximetrişti sunt comozi, Municipiul 

Hunedoara nu este obligat neapărat să implice cheltuieli financiare.” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Să le-o băgaŃi lor în costuri.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cum adică, îi zici, noi mergem cu taxiul şi nu ne taxezi? Cum o băgăm? Adică cum? 

El operează independent, nu are de-a face cu noi. Noi doar îl autorizăm pe domeniul public, nu şi 
stabilim tarife.” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Poate să spună, mă nu am, şi gata.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu este adevărat, pentru că şi dumneavoastră aveŃi W.C. numai în apartament sau 

la biroul unde lucraŃi, nu înseamnă că dacă sunteŃi în faŃă la Casa de Cultură, folosiŃi gardul.” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Dar fiŃi sigur că cei care stau o oră, două ore acolo pe staŃionare, nu pleacă de acolo 

cu maşina până la Kaufland.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, aveŃi taxiuri?!” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu are rost să revenim, s-a convenit unde se pun W.C.-urile ecologice.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„EducaŃia nu se poate face de către Consiliul Local Hunedoara. Voi fi foarte, foarte 

scurt. Am o rugăminte, nu ştiu dacă, probabil că cel care o va pune în Consiliu poate fi domnul 
primar, aş vrea foarte scurt problema fotbalului, dacă se poate ca data viitoare, la cealaltă şedinŃă, 
să avem invitat, ştiu eu, eventual preşedintele, să ne prezinte o situaŃie financiară.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Preşedintele, nu ştim sigur.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vicepreşedintele, scuzaŃi-mă, tocmai dată fiind această situaŃie să ne prezinte un 

raport cum stau din punct de vedere financiar, având în vedere că se cam gată campionatul.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vineri vă invităm la meci la Arad. Vinerea trecută nu aŃi fost. Mâine este meci la 

Arad, în deplasare. VreŃi un raport al activităŃii?” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Al situaŃiei financiare, că până la urmă noi finanŃăm, nu? Să ştim un pic la ce să ne 

aşteptăm. Ne trezim iar cu surprize?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cu părere de rău vă spun că foarte puŃin am finanŃat noi. Vă spun eu.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Să ne spună, e şi un sprijin din partea Consiliului JudeŃean, că s-ar putea, ca odată 

având acei bani să......” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi am făcut nişte plăŃi, îi vom ajuta să plătească datoria la FinanŃe pentru C.A.S., s-

a depus pe 350.. un proiect la Consiliul JudeŃean, s-a alocat 300.000 de mii, de la Consiliul 
JudeŃean, în principiu.....” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Asta am vrut, să ne prezinte situaŃia, în ideea în care să ne facem o părere, pentru 

că încheiem campionatul.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Îl încheiem, îl vom încheia la zero, şi ultimele indicii sunt că vom promova în B. ” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş vrea să vină domnul vicepreşedinte dacă nu....” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi domnul preşedinte o să vină, o să-l invităm şi pe dânsul. Până luna viitoare o să 

ştim exact.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Tocmai de asta nici nu mă grăbesc.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pentru punctul Diverse o să-i avem invitaŃi aici să ne prezinte pentru luna viitoare?” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Da.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bine, o să le facem invitaŃii.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Vă mulŃumesc.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule primar, am observat şi eu, ca toŃi locuitorii municipiului Hunedoara, că a 

început marea asfaltare, şi aş vrea să felicit Consiliul Local Hunedoara şi pe dumneavoastră.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acuma, daŃi-mi voie să vă spun. Fără nici o chestie, acel proiect ….ar trebuie să-i 

felicitaŃi pe colegii mei care au lucrat la el. Pe dumneavoastră ar trebui să vă certaŃi, pentru că l-aŃi 
întârziat 4 luni, inclusiv dumneavoastră. Serios.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Eu nu-mi aduc aminte.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Să spunem în Consiliul Local chestia aceasta.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Chiar nu este cazul. Chiar Consiliul Local nu are nimic aici....” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Da, dar vrea să se felicite, şi vă rog să nu-i răpiŃi plăcerea.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, dar aici chiar colegii mei care au făcut proiectul trebuie felicitaŃi.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„A spus că a citit greşit şi îşi retrage felicitările.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Domnule primar, era o chestie de nuanŃă.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, ascultaŃi-mă, eu personal, în afară de faptul că m-am dus şi m-am 

plâns la Bucureşti, nu am lucrat la proiect, recunosc, colegii mei au lucrat. Chiar de multe ori uităm, 
le găsim greşelile la domnişoarele juriste, la domnul director, ….chiar acesta este un merit al lor, 
serios, şi eu aş vrea să primească felicitările dumneavoastră. E un proiect fără precedent în 
municipiul Hunedoara.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Aş dori o informare scrisă din partea compartimentului de specialitate privind ordinea 

lucrărilor, termenele de execuŃie, detaliile tehnice de modernizare a acestor reŃele stradale şi 
pietonale.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Până când doriŃi? Este pe site-ul Primăriei, o să vi-l facem şi în format A4. Azi 

dimineaŃă am avut o şedinŃă cu reprezentanŃii firmei, de asemenea proiectantul, dirigintele de 
şantier şi firma de consultanŃă, vor fi câteva modificări trecute, de exemplu în proiectare, ridicarea 
topo nu a fost făcută corect.......” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acestea sunt suprafeŃele, dar dânsul a întrebat de graficul lucrărilor. Îl avem, în mare 

el va fi respectat, dar ne-au cerut acuma câteva, să zic, devieri de la acea programare, pentru că nu 
există staŃii de asfaltare care pot să producă cât de mult pot să pună ei, şi atunci noi am cerut să 
facem şi strada Avram Iancu, tot Bulevardul Dacia cu bordurarea, şi vor începe să vină pe 
Bulevardul 1848, ca pe când termină pe Bulevardul Dacia şi pe strada Avram Iancu să poată asfalta 
şi în partea astalaltă, după care se va lucra la bordurare. Eu personal, şi vă spun, şi le-am cerut, să 
pună şi asfalt să nu zică lumea că schimbăm numai bordurile.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
 „Sunt borduri Videanu.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu sunt, sunt de la Alba. Vă voi pune la dispoziŃie, de asemenea o să rog colegii mei 

să facă copii de pe fiecare tronson. În acel proiect, ele există, zilele acestea, cred că până marŃi, se 
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vor instala cele trei panouri cerute prin proiect de Uniunea Europeană, un panou va fi la intrare în 
municipiul Hunedoara la sensul giratoriu Bulevardul Traian – Bulevardul Dacia, pe partea cu 
DraxelMayer, unul va fi instalat în intersecŃia Bulevardului Republicii cu strada George Enescu, iar 
celălalt va fi pus la intersecŃia, probabil, chiar în faŃă la Union. Ele trebuie să fie la 5 kilometri 
depărtare unul de celălalt. Am putea să punem pe Bulevardul 1848, dar zona aceasta ar acoperi. 
Noi vrem să punem mai multe, cu detalii pe fiecare tronson. Acelea sunt cu prevederile Uniunii 
Europene în care se spune de unde sunt fondurile, beneficiarul, firma, perioada, iar ele trebuie 
terminate, dacă nu mă înşel, 6 luni după terminarea lucrărilor, după care se schimbă şi va fi un alt 
panou de informare că acele tronsoane au fost făcute cu bani europeni, dar pe tronsoane vom pune 
panouri mai mici pentru a fi vizualizat tronsonul înainte să fie terminat. Dacă vă uitaŃi pe acel sumar 
făcut acolo, numai pe Bulevardul Dacia o să fie 586 de parcări, dacă nu mă înşel.” 
 

Dna. Monalise Hin:  
„579.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Vă rog să-i daŃi o jumătate de normă la Primărie.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Va continua şi pe Boş şi pe Zlaşti?”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Numai puŃin daŃi-mi voie să vă spun, e important. De asemenea ne-au cerut să le 

dăm voie să facă mai multe bordurări înainte să se apuce de asfaltat, pentru că în parteneriatul 
dintre firma de la Bucureşti în parteneriat cu firma de la Călan care are staŃia de asfalt, şi este în 
R.K., în reparaŃie capitală. Nu este nici o staŃie aşa de aproape de unde ar putea să aducă asfaltul 
în condiŃii optime. Nu este pornită, se va face R.K.-ul, oamenii au de lucru, de aceea nu s-au apucat 
spre Zlaşti şi spre Boş. Dar acelea sunt deja contracte semnate, iar ei le vor face, dar acuma au un 
motiv chiar bine determinat. Ei nu puteau să producă suficient cât putea ceilalŃi să asfalteze, şi 
atunci au băgat-o în R.K., ca să nu aibă nici o problemă, să aibă productivitate. Ei nu funcŃionau la 
100%. Acuma pot să funcŃioneze 100%.” 
 

Dl. Gyorfi Jeno:  
„Dar bugetul este suficient? Se încadrează?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La ce ne referim, la proiectul pe fonduri europene?” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Da.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Domnule primar, ideea este că ne apropiem de finalul mandatului nostru şi 

compartimentul de specialitate, şi aici are dreptate domnul primar, iar Consiliul Local, indiferent de 
câte discuŃii au fost, mai ascunse acele proiecte sau mai la vedere, până la urmă noi am votat. Este 
un lucru al mandatului dumneavoastră, şi asta am vrut să spun.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Apreciez, şi ştiu că şi dumneavoastră aveŃi merite, dar eu chiar ziceam pe contextul 

că toată ziua astăzi l-aŃi certat pe domnul secretar. Se fac şi lucruri bune în Primărie.” 
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
„Important este să ieşim în faŃă cu proiectele şi să arătăm tot ceea ce s-a făcut.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci chiar este un proiect....Noaptea la 2 a descărcat un T.I.R. de borduri ca să le 

aibă dimineaŃă.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Cu trotuarul, acolo o să fie o problemă.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De ce să fie o problemă domnule consilier?” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Pentru că am înŃeles că o să se pună pavele, nu asfalt.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi care este problema dumneavoastră? SpuneŃi-mi-o.” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„O să vedeŃi.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Pavelele asigură aerisirea terenului.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, ascultaŃi-mă ca să vă dau un răspuns pertinent. Pavelele au fost 

propuse pentru drenajul apei de pe stradă. Dacă era asfalt pe toată suprafaŃa, municipiul 
Hunedoara plătea apă pluvială mai multă. Pavelele nu sunt considerate permanente. De asemenea, 
dacă vă uitaŃi, terasamentul sub aceste pavele nu este de 5 cm, ci este de 30 de cm, se vor face 
după norme, iar ei, prin contractul semnat cu Uniunea Europeană pe finanŃare, ei sunt obligaŃi să 
dea garanŃie. 5 ani de zile nu are voie nimeni să facă o singură gaură. ToŃi cei care aveŃi ... pe 
aceste trasee, dacă trebuie să lucraŃi la apă, se va face pe dedesubtul străzii, nu se va atinge, nu se 
va putea nimeni atinge să spargă. Sunt foarte stricŃi, şi credeŃi-mă, pavelele au fost o soluŃie cerută 
şi de către Uniunea Europeană, propusă şi cerută pentru că este ecologică.” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Despre trotuare era vorba.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu este adevărat.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Se vor face parcări.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu peste tot domnule consilier. De aceea v-am spus că se vor face aceste panouri în 

care vom da detalii despre ceea ce se va executa.” 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.” 
 
 
 

 
 
 
 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 29.03.2012 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea  
Hotărârii Consiliului Local nr.229/2011 privind  stabilirea impozitelor şi taxelor locale, pe anul 2012 

Hotărârea nr.47/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea  
Hotărârii Consiliului Local nr.230/2011 privind  stabilirea taxelor şi tarifelor pentru utilizarea spaŃiilor 
cu altă destinaŃie decât locuinŃă şi pentru folosirea terenurilor aflate în administrarea Consiliului 
Local şi a altor instituŃii publice aflate în subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, pe 
anul 2012 

Hotărârea nr.48/2012 se aprob ă în unanimitate. 
  

                        La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea organizării şi 
desfăşurării în municipiul Hunedoara a FESTIVALULUI INTERNAłIONAL „OPERA NIGHTS”, în 
perioada 7-15 iulie 2012 

Hotărârea nr.49/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul 
local a sumei de 18.000 lei în vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor 
din Hunedoara, precum şi a reprezentanŃilor Primăriei şi ai Consiliului Local la „ GALA DE DANS 
INTERNAłIONAL”, eveniment care se va desfăşura la Argenteuil - FranŃa, în luna mai 2012. 

Hotărârea nr.50/2012 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 
1600 lei din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea achiziŃionării unui număr de 49 de 
tricouri inscripŃionate, necesare desfăşurării concursului „Run for Life”, organizat de AsociaŃia 
Antidrog „Alege ViaŃa”.  

Hotărârea nr.51/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de până la 
5.000 lei, din bugetul local,  pentru acoperirea  unor cheltuieli care urmează a fi efectuate cu prilejul 
sărbătoririi "Zilei internaŃionale a Romilor 2012". 

Hotărârea nr.52/2012 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de până la 

4.200 lei, din bugetul local,  pentru acoperirea unor cheltuieli efectuate cu ocazia vizitei unei 
delegații din orașul înfrățit Szombathely. 

Hotărârea nr.53/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 
plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.54/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea doamnei Pascaru 
Amalia in funcŃia de conducere de Director, gr. II, clasa de salarizare 72 la Serviciul Public 
AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor si Oboarelor. 

Hotărârea nr.55/2012 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea doamnei Manasiea 
Iuliana Senica in funcŃia de conducere de Director, gr. II, clasa de salarizare 89 la Unitatea de 
Asistenta Medico-Sociala Hunedoara. 

Hotărârea nr.56/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acŃiuni 

şi de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă persoanelor majore apte de muncă 
din familiile beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2012. 

Hotărârea nr.57/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.189/2009 pentru aprobarea 
Contractului de atribuire in gestiune delegată şi a Caietului de sarcini  a serviciului  de transport în 
regim de taxi.  

Hotărârea nr.58/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea prelungirii duratei 
contractului de delegare a serviciului public de salubrizare – pachet 5 – dezinsecŃie, dezinfecŃie, 
deratizare pe raza municipiului Hunedoara   nr.27907/18.06.2007. 

Hotărârea nr.59/2012 se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Aldea Ana 
Maria şi BobouŃanu Dan). 

 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului minim al 

redevenŃei datorate pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. 
Bălcescu, nr.1, et.1, cam. 5 şi 6, concesionat conform H.G.884/2004 privind concesionarea unor 
spaŃii cu destinaŃia de cabinete medicale. 

Hotărârea nr.60/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unor terenuri în suprafaŃă de 9,01 mp şi 3,00 mp situate în  Municipiului 
Hunedoara, str. Bicaz , nr.2, Hala Obor, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi a unor 
mese situate în Municipiului Hunedoara, str. Bicaz  nr.2, PiaŃa Obor. 

Hotărârea nr.61/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unui spaŃiu în suprafaŃă de 150,0 mp situat la parterul pavilionului B – magazii, 
aflat în incinta fostei cazărmi 3130 Hunedoara, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.62/2012 se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” ( Baloşin 
Nicolae) 
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La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unor terenuri, în suprafaŃă de 7,0 mp fiecare, aflate în domeniul public al 
municipiului Hunedoara pentru amplasare chioşcuri comercializare îngheŃată. 

Titlul hot ărârii nu a fost aprobat , întruneşte 12 voturi „pentru” şi 4 voturi „abŃinere”         
( Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Drăgoescu Mihai). Având în vedere că titlul 
hotărârii nu a fost adoptat, nu se poate trece mai departe, la votarea articolelor şi a hotărârii. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  

prin licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  763,0 mp situat în str. Batiz nr. 4A din municipiul 
Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61732,  nr. cadastral 61732, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara.  

Titlul hot ărârii : nu a fost aprobat , întruneşte 7 voturi „pentru” ( NeamŃiu, Ioan, 
Zuberecz Richard, GoghiŃă Daniel, BobouŃanu Dan, Demeter Ilie, Aldea Ana Maria, Farcaş Bianca) 
şi 9 voturi „abŃinere”.  

 
La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  comasării a două  

imobile proprietate privată a municipiului Hunedoara  situate în str. Prutului nr.6A din municipiul 
Hunedoara.  

Hotărârea nr.63/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinŃă 

gratuită  Episcopiei Devei şi Hunedoarei  a  unor terenuri proprietate publică a municipiului 
Hunedoara, situate în intravilanul municipiului pentru construirea unor biserici ortodoxe. 

Titlul hot ărârii nu a fost aprobat , întruneşte 11 voturi „pentru”( Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, NeamŃiu Ioan, Zuberecz Richard, GoghiŃă Daniel, Baloşin Nicolae, Munteanu 
Gigi, Farcaş Ladislau, BobouŃanu Dan, Aldea Ana Maria, Demeter Ilie), un votur ”împotrivă” 
(Drăgoescu Mihai) şi 4 voturi „abŃineri”(Gyofi Jeno, Fărcaş Bianca, Horvath Zoltan, Şoş Iosif).  

 
La punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea punerii la 

dispoziŃia proiectului „Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul 
Hunedoara”  a unor terenuri proprietate publică a municipiului Hunedoara, necesare pentru 
construirea/extinderea/reabilitarea noilor investiŃii aferente acestuia. 

Hotărârea nr.64/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea planului urbanistic 

de detaliu „StaŃie automată de distribuŃie carburanŃi„ situată în parcarea hipermarketului Kaufland, 
str. Avram Iancu nr. 9A, municipiul Hunedoara. 

Titlul hot ărârii nu a fost aprobat,  întruneşte 5 voturi „pentru”( Horvath Zoltan, 
NeamŃiu Ioan, GoghiŃă Daniel, Gyofi Jeno,  Demeter Ilie), un vot ”împotrivă” (Aldea Ana Maria) şi 10 
voturi „abŃineri”( Fărcaş Bianca, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan,Zuberecz Richard, 
Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Drăgoescu Mihai, BobouŃanu Dan).  

 
La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii 

Municipiului Hunedoara cu JudeŃul Hunedoara în vederea constituirii AsociaŃiei de Dezvoltare 
Intercomunitară “Serviciul JudeŃean pentru Ocrotirea Animalelor fără Stăpân”. 

Hotărârea nr.65/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului 
încheiat între Municipiul Hunedoara, Inspectoratul Şcolar al JudeŃului Hunedoara şi AsociaŃia 
Antidrog „Alege ViaŃa” Hunedoara, în vederea realizării proiectului „Sunt artist şi pot să zbor”. 

Hotărârea nr.66/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între 
Municipiul Hunedoara şi AsociaŃia Culturală DevART Deva, în vederea organizării şi desfăşurării, în 
incinta Muzeului „Castelul Corvinilor” Hunedoara, a FESTIVALULUI INTERNAłIONAL „OPERA 
NIGHTS”, în perioada 7-15 iulie 2012 

Hotărârea nr.67/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării  la  

Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naŃional. 
Hotărârea nr.68/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru abrogarea Hotărârii  

Consiliului Local  nr. 27/2012 privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice pe anul 2012.                                                                                                      
Hotărârea nr.69/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 28 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii  Consiliului 
Local  nr. 28/2012 privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice pe anul 2012 al UnităŃii 
de AsistenŃă Medico Socială 

Hotărârea nr.70/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii  

Consiliului Local  nr. 29/2012 privind aprobarea Programului anual de achiziŃii publice pe anul 2012 
al Căminul pentru Persoane Vârstnice. 

Hotărârea nr.71/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru abrogarea art. 3 al  Hotărârii 

Consiliului Local nr. 163/2011 privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate în Municipiul 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.72/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru abrogarea art. 1 al  Hotărârii 

Consiliului Local nr. 208/2011 privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate în Municipiul 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.73/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 275/2011 privind aprobarea vânzării unor locuinŃe din fondul locativ de stat 
către actualii chiriaşi. 

Hotărârea nr.74/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
La punctul 33 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.271/2011 privind propunerea de trecere a unor 
terenuri, aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.75/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 34 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.10/2012 privind propunerea de trecere a unui teren, 
aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  
în proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.76/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.12/2012 privind aprobarea  efectuării demersurilor 
pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă de 4803 mp , având categoria de 
folosinŃă fâneaŃă, situat în extravilanul municipiului  Hunedoara, înscris în CF 64177 Hunedoara, 
nr.cadastral 64177 din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului 
Hunedoara 

Hotărârea nr.77/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 

terenuri, aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.78/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 37 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act 
adiŃional la Contractul de concesiune nr.31/01.08.2011, având ca părŃi Municipiul Hunedoara şi S.C. 
„DRAM TAXI” SRL 

Hotărârea nr.79/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 38 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin 

licitaŃie publică  a unor parcele de teren aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara   

Hotărârea nr.80/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 39 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind constituirea ca parte civilă în 

dosarul penal nr.117/P/2011 al DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie – Serviciul Teritorial Alba Iulia.     
Titlul hot ărârii Titlul hot ărârii nu a fost aprobat , întruneşte 12 voturi „pentru” şi 4 

voturi „abŃineri”( Cazan Florin, Fărcaş Bianca, Apostolescu Dan , Drăgoescu Mihai).  
 
La punctul 40 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 
01.04.2012 – 31.05.2012. 

Hotărârea nr.81/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 41 al ordinii de zi - Raport privind Complexul Comercial Dunărea aflat în 
componenŃa Serviciului Public AdministraŃia PieŃelor Târgurilor şi Oboarelor din municipiul 
Hunedoara 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


